
Referat bestyrelsesmøde i købmanden   17.2.2021 

Referat: 

1. Købmand siden sidst: 

- Det har været svært at varme købmanden op i kulden. Anne Grete og Søs forsøger bedst muligt 

at holde varmen.   

- Vi har en fornemmelse af at det går godt 

- GLS varer: vi er på venteliste til at få afklaring ift. en ordning. Det trækker ud grundet Corona.  

 

2. Bager nyt: 

- Brød/kager bliver udsolgt. Det trækker også folk udefra. I denne måned har der været 

bagerbrød hverdag på nær to tirsdage.   

- Bagerbutik bagt fastelavnsboller, 105 boller. Kransekager til nytåret.  

 

3. Osuma  

- der har været leveringer der er udeblevet. Det er til stor irritation at vi som købmand ikke kan 

komme i kontakt med Osuma telefonisk. Søs vil forsøge om vi kan få et direkte nummer, så vi 

undgår at skrive mails.   

 

4. budget 

- Der er godt salg i bageri og i empanadas. Dagsomsætningen er rimelig stabil.  

 

5. Vi har ønsket at repræsentant fra liv i landsbyen vil komme til et møde, så vi får større indblik i hvad 

et medlemskab for købmanden betyder. Ditte m.fl. vil gerne komme.   

- Estrid kontakter dem når Corona giver mulighed for dette.  

 

6. Forslag om virtuelt købmandsmøde. Vi vurderer at det er ok at udsætte købmandsmøde til vi har 

mulighed for at mødes. Alle opfordres til at gå til bestyrelsen hvis der er noget I tænker der skal 

forholdes til.  

 

7. Diskussioner ud fra undersøgelse fra Ph.d fra Roskilde. eks hvorfor er der flere der synes det er 

vigtigt at have en købmand, og de samme mennesker ikke bruger købmanden.  Obs på hele tiden at 

understøtte hvordan vi får flere til butikken.  

 

8. Hvordan ser vi købmanden om fem år  

- Måske vi skal vi have flere engros firmaer i spil 

- booke et lokale i mejeriets kælder til ekstra lagerlokale 

 

9. næste bestyrelsesmøde torsdag den 18. marts kl. 19  

ref. Estrid  

 


